

Перевод сертификата

01 Октября 2016 года

По месту требования:

Партии нижеперечисленных товаров, имеют подтверждение об увеличении срока годности:

АРТИКУЛ	НАИМЕНОВАНИЕ	ЛОТ	Новый срок годности
135	VAG Forte™ San, 60 tablets	411-0194	31.12.2017
15248	Chlorophyll Forte GP San, 90 capsules	410-0195	31.12.2017
158	MenoFix™ San, 60 capsules	410-0192	31.12.2017
19824	ProBiotic Complex San, 14 packets	410-0191	31.12.2017
886	Essential C-curity™ San, 60 tablets	411-0201	31.12.2017

Срок годности партий товаров указанных выше, был увеличен дополнительно на 12 месяцев. Продукция прошла надлежащее тестирование, результаты тестов подтверждают неизменность составов перечисленных лотов, что позволяет дополнительно расширить диапазон срока годности.

Первичный срок годности указанный на товаре **31.12.2016**, этот срок может быть продлен до **31.12.2017**

С уважением,

Вице президент, Питер Мазола



October 01, 2016

To Whom It May Concern:

Lots of products listed below have been approved to have their expiration dates extended.

Art	Name	lot	Expire date
135	VAG Forte™ San, 60 tablets	411-0194	12.31.2017
15248	Chlorophyll Forte GP San, 90 capsules	410-0195	12.31.2017
158	MenoFix™ San, 60 capsules	410-0192	12.31.2017
19824	ProBiotic Complex San, 14 packets	410-0191	12.31.2017
886	Essential C-curity™ San, 60 tablets	411-0201	12.31.2017

The expiration dates for the above mentioned lots been approved for an additional 12 months of shelf life from the expiration dates list. The products has sufficient stability tests date to support the products being extended for the additional of time.

The original expiration date was listed on the product as **12.31.2016**; the expiration date can be extended to **12.31.2017**.

Best Regards,

Peter Mazzola, Vice President